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Zastupitelstvo města Luhačovice 
Z Á P I S 

5. zasedání Zastupitelstva města Luhačovice, 
které se konalo 04.05.2023 

od 16:00 h ve velké zasedací místnosti 
 
 
1. Zahájení a schválení programu 5. schůze zastupitelstva města 
 
Zasedání Zastupitelstva města Luhačovice bylo řádně svoláno starostou města Ing. Marianem 
Ležákem. 
 
Zasedání zahájil starosta města Ing. Marian Ležák za přítomnosti 20 členů Zastupitelstva 
města Luhačovice ve velké zasedací místnosti radnice v 15:10 h. Omluvena byla Monika 
Slováková. 
 
Pan starosta přivítal přítomné zastupitele, hosty i občany. Informoval o pořizování zvukového 
záznamu celého zasedání. Prezenční listina je přílohou tohoto zápisu, stejně jako jmenný 
seznam hlasování o jednotlivých usneseních.  
 
Vyhotovením zápisu pověřil Bc. Veroniku Vavrysovou a sčítáním hlasů Kateřinu Ozank. 
 
Ověřovateli zápisu určil Mgr. Mgr. Přemysla Janíka a Ing. Martina Pláška. 
 
Proběhlo hlasování o programu jednání: Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0, program 
zasedání byl schválen.  
 
2.  Žádost Fotbalového klubu Luhačovice o výpůjčku pozemku parc. č. 108/46 
 
Ing. Ležák 
Byla doručena žádost Fotbalového klubu Luhačovice o výpůjčku části pozemku parc. č. 108/46 
v k. ú. Luhačovice o výměře cca 140 m2 za účelem vybudování zastřešené tribuny s 
ozvučením pro diváky. Jedná se o část mezi vstupem do fotbalových šaten a vstupem do 
kuželny.  Z důvodu podání žádosti o dotaci u Národní sportovní agentury na vybudování 
tribuny se zastřešením a ozvučením je jednou z podmínek dotačního programu dlouhodobý 
nájem či výpůjčka na dobu 20 let. 
 
Bc. Kubela 
Když klub dotaci nedostane, zůstane mu pozemek v pronájmu, nebo se vrátí zpět obci?  
 
PhDr. Hubáček vysvětlil situaci.  
 
Bc. Kubela 
Ostatní kluby by toho mohly taky využít. Mít pozemek v dlouhodobém pronájmu a něco si tam 
vybudovat.  
 
Proběhla diskuze.  
 
Ing. Plášek 
Takže klub se bude o hřiště starat, když to bude mít ve výpůjčce.  
 
PhDr. Hubáček 
Ano, tam jde jen o ty finance, aby to bylo výhodnější.  
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Mgr. Mgr. Janík 
Proč nevyužijeme stávající smlouvu a děláme smlouvu další?  
 
PhDr. Hubáček 
Je jednodušší udělat další novou smlouvu než předělávat smlouvu starou (kvůli udržitelnosti). 
 

 
Závěr: zastupitelstvo města bere na vědomí žádost Fotbalového klubu Luhačovice.  

 

3.  Deklarace o společném postupu při přípravě a realizaci stavby: „Silnice II/492 
Luhačovice, obchvat“ 

 
Ing. Ležák 
Deklarace o společném postupu při přípravě a realizaci stavby: „Silnice II/492 Luhačovice, 
obchvat“. 
Cílem této Deklarace je komplexní řešení problematiky dlouhodobé přetíženosti silnice II/492 
v lázeňském a městském centru Luhačovic. 
 
Ing. Ležák reagoval na dotaz R. Kolaříka k bodu č. 5 (dopravní terminál Biskupice) a vysvětlil 
situaci.  
 
Příloha č. 3/I – Deklarace (není součástí textu) 
 
Usnesení 91/Z5/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
přistoupení Města Luhačovice k Deklaraci o společném postupu při přípravě a realizaci stavby: 
„Silnice II/492 Luhačovice, obchvat“ příloha č. 3/I a pověřuje starostu Ing Mariana Ležáka 
podpisem Deklarace. 
Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
4.  Memorandum o společném záměru při nakládání s komunálními odpady 
 
Ing. Ležák 
Projednání Memoranda o společném záměru při nakládání s komunálními odpady. 
Cílem tohoto záměru je zajistit nakládání s komunálními odpady zapojených měst a obcí v 
souladu s novou legislativou a zároveň zabránit nekontrolovatelnému růstu plateb za 
nakládání s těmito odpady. 
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D. Mejzlík informoval o aktuálním stavu svozu komunálního odpadu.  
 
MUDr. Rumpík 
Bylo by možné osvětlit krátkodobý vývoj odpadů do budoucna?  
 
D. Mejzlík vysvětlil situaci.  
 
P. Janík požádal D. Mejzlíka o porovnání možností svozu odpadu do e-mailu zastupitelům. 
 
Proběhla diskuze. 
 
D. Mejzlík 
Až budeme mít k dispozici více informací, svolá se pracovní zastupitelstvo k danému tématu. 
 
Příloha č. 4/I – Memorandum (není součástí textu) 
 
Usnesení 92/Z5/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
schvaluje 
Memorandum o společném záměru při nakládání s komunálními odpady příloha č. 4/I a 
pověřuje starostu Ing. Mariana Ležáka podpisem Memoranda. 
Hlasování Pro: 20 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
 
5. Jmenování zástupce města do dozorčí rady společnosti Vodárna Zlín, a. s. 
 
Ing. Ležák 
Projednání návrhu jmenování zástupce města do dozorčí rady spol. Vodárna Zlín, a. s.  
 
Ing. Plášek 
Proč se najednou řeší Marek Nesázal? Celou dobu jsme se bavili o Přemkovi Janíkovi? Proč 
se to změnilo?  
 
Mgr. Mgr. Janík 
Já jsem deklaroval, že jsem připravený a ochotný ve společnosti figurovat, a dál to je potom 
otázka na radu.  
 
Mgr. Nesázal 
My jsme se o tom na radě několikrát bavili, je důležité si udržet pozici, kterou ve společnosti 
město má. Jde nám i o to mít v takové instituci člena rady, má to určitou váhu. Mgr. XXXXX 
tento názor jednoznačně podpořil a vyjádřil, že by byl rád, kdybych to byl já se svým 
právnickým vzděláním.  
 
Ing. Plášek 
Zajímá mě, proč došlo k té změně? 
 
Ing. Ležák 
Na radě došlo k dohodě, že by bylo vhodné, aby nás v těchto institucích zastupovali radní a 
úzce o problematice spolu komunikovali s ohledem na pravidelné setkávání rady.   
 
Mgr. Lebloch 
Jaká to přináší rizika pro zvolenou osobu a jaké finanční požitky? 
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Ing. Ležák 
Nemám úplně detailní představu, Jirka Zicha z pozice zástupce v představenstvu bude vědět.   
 
JUDr. Zicha 
Rizika jsou standardní, finanční odměna je náplastí za to finanční riziko.  
 
Mgr. Prouzová 
Považovala bych za objektivní hlasovat o obou kandidátech.  
 
Ing. Plášek navrhl protinávrh delegovat Mgr. Mgr. Janíka.  
 
Usnesení  
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
deleguje 
Mgr. Mgr. Přemysla Janíka, nar. XXXXX, bytem XXXXX, Luhačovice jako zástupce Města 
Luhačovice do dozorčí rady společnosti Vodárna Zlín, a. s. po dobu trvání členství v 
zastupitelstvu Města Luhačovice ve volebním období 2022-2026. 
Hlasování Pro: 4 Proti: 9 Zdrželo se: 7 Nehlasoval: 0 Usnesení: Nepřijato 
 
Usnesení 93/Z5/2022-2026 
I. Zastupitelstvo města Luhačovice 
deleguje 
Mgr. Marka Nesázala, nar. XXXXX, bytem XXXXX, Luhačovice jako zástupce Města 
Luhačovice do dozorčí rady společnosti Vodárna Zlín, a. s. po dobu trvání členství v 
zastupitelstvu Města Luhačovice ve volebním období 2022-2026. 
Hlasování Pro: 14 Proti: 1 Zdrželo se: 5 Nehlasoval: 0 Usnesení: Přijato  
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6. Různé 
 
Ing. Ležák informoval o možnosti úpravy náměstí z dotace.  
 
Mgr. Mgr. Janík požádal o více informací k záměru.  
 
Ing. Plášek 
Měli bychom se zabývat tím, co je potřeba více. Chodníky, komunikace atd.  
 
Mgr. Lebloch 
Soustřeďme se spíše na ty odpady, o kterých byla řeč.  
Proběhla diskuze. 
 
Proběhlo hlasování o vytvoření detailnějšího záměru rekonstrukce. Všichni přítomní 
zastupitelé kromě Mgr. Leblocha, který se zdržel, souhlasí s dopracováním záměru úpravy 
náměstí a přípravou podkladů pro pracovní schůzi zastupitelů.  
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7. Závěr 
 
Na závěr starosta města Ing. Marian Ležák poděkoval všem přítomným za účast na dnešním 
jednání a 5. zasedání Zastupitelstva města Luhačovice ukončil v 17:22 h. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Marian Ležák     Daniel Mejzlík 
starosta města     místostarosta města 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé: Mgr. Mgr. Přemysl Janík ………………………………………. 
    
datum podpisu: …………………………….    
 
 
            Ing. Martin Plášek ...………………………………………. 
    
datum podpisu: ………………………. 
 
Zapsala: Bc. Veronika Vavrysová .………………………………. 
 
datum vyhotovení zápisu: 10.05.2023 
 

 


